
ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV OŠ dr. Franja Žgeča v šolskem letu 2023/2024,  

ki je bila v sredo, 12. junija 2024, ob 18. uri v učilnici 4. b razreda.  

 

Prisotni: Bernardka Ozmec  – 1. a, Saša Ogrinc – 1. b,  Dušanka Petrovič – 3. a, Dejan Ozmec 

– 3. b, Lili Poplatnik Klinc – 4. a, Katja Zorli Leben – 4. b,  Branka Slodnjak – 5. a, Marjeta 

Velikonja – 6. a, Janja Ozmec Gracer  – 7. a, Janez Jakopin – 8. a, Danijel Železnjak – 9. a,  

Sabina Šilak – Sončki, Dominik Kukovec - Pikapolonice, Kristijan Pukšič – Zajčki in Iztok 

Hrastar – ravnatelj OŠ.  

Opravičeno odsotna: Sanja Florjanič - Bibe 

Neopravičeno odsotni: Barbara Vrtič – 2. a,  Katja Belovič – 2. b, Nataša Pihler Brumen – 8. 

b, Stanislav Ciglar – Balončki, Tamara Novak- Žabice, 

  

Predsednik gospod Jakopin je pozdravil prisotne in predstavil naslednji 

 

dnevni red: 

 

1. Potrditev cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/2025  

2. Pobude, vprašanja, predlogi. 

 

K 1. točki   

Predsednik Sveta staršev je povedal, da je naloga članov Sveta staršev, da potrdijo izbor 

delovnih zvezkov, ki jih za šolsko leto 2023/2024 predlagal strokovni aktiv. Seznam gradiva je 

bil članom poslan z vabilom na sejo. Besedo je predal gospodu ravnatelju.              

 

Gospod ravnatelj je pozdravil člane Sveta staršev. Povedal je, da bo pripravil spletno anketo za 

starše.   

Pri izboru delovnih zvezkov, ki jih za šolsko leto 2024/2025 predlaga strokovni aktiv je glede 

na to šolsko leto nekaj manjših sprememb, cena pa ostaja ista.  

Gospod Ozmec je vprašal zakaj potrjujemo delovne zvezke tako pozno. 

Gospod ravnatelj je povedal, da je to zaradi vseh obveznosti, ki so se nakopičile.  

Gospod Ozmec je povedal, da je pri gradivu za  6. razred, našel pri Mladinski knjigi nižjo ceno, 

kot je navedena na priloženem seznamu.  

Gospod ravnatelj je vprašal, če je tudi pri ponudniku Mladinska knjiga pri 6. razredu zajeto  vse 

kar je navedeno v šolski ponudbi.  

Gospa Ozmec je povedala, da je problem tudi pri vsebinski sestavi delovnih zvezkov.  

Gospod Ozmec je povedal, da je pregledal cene iz preteklih let v primerjavi z ostalimi šolami 

in ugotovil, da naša šola uporablja največ delovnih zvezkov.  

Gospod ravnatelj je povedal, da v izbiro delovnih zvezkov, ki jih predlagajo strokovni delavci 

ne dvomi. 

Gospod Ozmec je povedal, da je pri pregledu ponudb ostalih šol ugotovil, da  imajo v seznamu 

delovne zvezke predmetov, ki so bolj pomembni od glasbe. Povedal je tudi, da so lani na seji 

govorili o tem, da bi bila cena delovnih zvezkov nižja, sedaj pa je cena enaka. 

Gospod ravnatelje je povedal, da je to izbor strokovnih delavcev, zato v njihovo izbiro ne 

dvomi.  



Gospa  Slodnjak je povedala, da se učitelj lahko odloči, kateri delovni zvezek bo uporabljal.  

Gospod Ozmec je povedal, da ima OŠ Gorišnica nižjo ceno  delovnih zvezkov.  

Gospod predsednik je povedal, da so razlike v ceni delovnih zvezkov, ki  jih je gospod Ozmec 

navedel velike in bi bilo dobro, da bi učitelji utemeljili  izbor.  

Gospa Ozmec se je strinjala s predlogom, da bi učitelji svojo izbiro utemeljili. 

Gospod ravnatelj je povedal, da do sedaj ne pozna primera, da bi učitelji utemeljevali svoj izbor. 

Učiteljica Metka stoji za svojo izbiro in z naročilom delovnega zvezka bo delo potekalo še 

bolje. Pri vseh predmetih je učitelj tisti, ki poučuje in  pelje predmet tako, kot je najbolje za 

učenca.  

Gospa Slodnjak in gospod Ozmec sta še enkrat opomnila, da naj vodstvo šole v bodoče uredi 

potrjevanje delovnih zvezkov prej.  

Gospa Ozmec Gracer je povedala, da je  pregledala cene delovnih zvezkov za 8. razred – glasba 

in našla pri ponudniku  Kopija nižjo ceno.  

Gospa Ozmec je predlagala, da bi v 6. razredu pri pouku gospodinjstva lahko vključili delovni 

zvezek z recepti in postopki.  

Gospa Ozmec Gracer je povedala, da kljub temu, da ni delovnega zvezka, učiteljica učencem 

razdeli razne recepte s postopki priprave jedi.  

Gospod ravnatelj je povedal, da ima šola delovne zvezke različnih ponudnikov, ki jih učitelji 

lahko uporabijo pri pouku.  

 

SKLEP: Seznam delovnih zvezkov s cenami za šolsko leto 2024/25 so člani Sveta staršev 

soglasno potrdili. 

 

K 2. točki   

Gospod Ozmec je povedal, da je bilo veliko prepirov glede testa v 5. razredu pri predmetu 

gospodinjstva. Ocene so bile zelo slabe, v testu so bila vprašanja glede šivanja, etiket na 

oblačilih, test je imel s sabo.  

Gospod ravnatelj je povedal, da predmet gospodinjstva ni samo kuhanje. Ko nastane problem, 

gredo starši najprej do dotičnega učitelja, če se učitelj ne odzove, se starši obrnejo na razrednika, 

če pa še tu ni mogoče zadeve rešiti, pa se obrnejo na ravnatelja. 

Gospod predsednik je mnenja, da Svet staršev ne more vplivati na sestavo testa. 

Gospa Ozmec Gracer je povedala, da je pri pouku gospodinjstva zahtevna snov in to ni problem 

samo na naši šoli.  

Ga. Slodnjak je povedala, da šepa plan testov. Konkretno je bilo v 5. razredu zadnjih štirinajst 

dni veliko testov, spraševanja, kolesarski izpit in razni  nastopi. Kod dobro namerno pobudo je 

predlagala, da se naj to drugo leto razporedi na daljše obdobje.  

Gospod ravnatelj je povedal, da bo na to opozoril  in upošteval pri LDN za naslednje šolsko 

leto.  

Gospod predsednik je predlagal, da bi naslednje šolsko leto bil še kakšen sestanek Sveta staršev 

več, tako bi lahko sproti opozorili na napake in probleme. 

Gospa Ozmec Gracer je vprašala, če  bo naslednje šolsko leto uvedena interesna dejavnost 

Logika, to je zelo pomembno za učenje in nadaljnje šolanje.  

Gospa Šilak je vprašala, če bodo v enoti vrtec vsi predšolski otroci v eni skupini. 

Gospod ravnatelj je potrdil, da bodo vsi predšolski otroci v eni skupini.  



Gospod Kukovec je pohvalil prehrano šolske kuhinjo, z izvedbo razširjenega programa pa ni 

zadovoljen. V tem šolskem letu je bilo jutranje varstvo zelo neproduktivno, otroci so zjutraj 

pred poukom gledali risanke.  

Gospod Jakopin je povedal, da je imel gospod ravnatelj v predstavitvenem programu navedeno 

tudi, da bi se naj učenci več ukvarjali z branjem. 

Gospod ravnatelj je povedal, da bo v bodoče šola vzpodbujala branje, pred kratkim smo  na šoli 

gostili znano ilustratorko. Jutranje ure so lahko organizirane tudi drugače z raznimi aktivnostmi 

in tudi z branjem. 

Gospod Ozmec je predlagal, da bi šola odprla vrata pri avtobusni postaji, saj je kaos na 

parkirišču pred šolo in parkirišču  pri občini.  

Gospod ravnatelj je povedal, da je bil predlog, da bi se novo parkirišče uredilo na zelenici ob 

šoli.   

Gospod Ozmec je povedal, da tam parkirišča ne bo.  

Gospa Poplatnik Klinc je predlagala, da bi staršem izdali pisno obvestilo, da naj otroke odložijo 

pri šolski avtobusni postaji.  

Gospa Petrovič je povedala, da imajo v vasi Brezovci veliko problemov z avtobusno linijo.  

Gospa Slodnjak je omenila, da bo zjutraj še tema ko bodo učenci odhajali od doma na avtobus.   

Gospod Ozmec je vprašal, če je kdo preveril kako bo novi sistem deloval.  

Gospa Slodnjak je povedala, da so otroci preobremenjeni, želi da gredo  domov, ko končajo  s 

poukom in pridejo v šolo tik pred poukom. 

Gospa Petrovič je povedala, da ima učenec pravico do šolskega avtobusa, če je oddaljen od šole 

več kot 4 kilometre.  

Člani Sveta staršev so se pogovarjali o problemu glede uvedbe novega voznega reda šolskega 

avtobusa.  

Gospod ravnatelje je povedal, da bo o tem govoril v petek z gospodom županom. Člane Sveta 

staršev bo seznanil z odgovorom župana. 

 

 

Gospod predsednik se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.30 . 

 

Delovodnik št. 900-2/2024-2 

 

Zapisnik pisala:                                                                  Predsednik Sveta staršev: 

Mira Vesenjak                                       Janez Jakopin                                                            

 

PRILOGA: podpisna  lista 

 


